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Izdanje za novembar   2010.godine 
 
29.11.Načelnik Marko Pavić opštine 
primio  ambasadora Norveške  
 
Nastavak dijaloga između opštine Prijedor 
u kojoj postoji dosta optimizma i 
pozitivnog razmišljanja bez obzira na 
posljedice ekonomske krize koje su i u njoj 
prisutne  i norveških institucija, kao i  
razmatranje do sada učinjenog na polju te 
saradnje bile su teme  razgovora koje je 
ambasador Norveške Jan Bratu  vodio sa 
načelnikom  Marko Pavićem. 
 

 
 
- Opština Prijedor ima puno pozitivnih 
stvari o kojima možemo govoriti sa 
norveškim investitorima jer je klima za 
investitore u Prijedoru veoma dobra, ako 
ne i najbolja u RS i BiH  jer su ovdje 
stvoreni uslovi da se privuče što više 
stranih investicija i to je nešto što ne 
govorim samo ja nego što objavljuju i 
studije mnogih međunarodnih organizacija 
, rekao je Bratu. 
On je dodao da su razgovori o mogućim 
investicijama jedan dug i složen proces ne 
samo da se potencijalni  informišu, već i da 
se ubijede na investiraju u Prijedor. 

Načelnik opštine Prijedor Marko se 
zahvalio na pomoći koju je Norveška do 
sada izdvojila za opštinu Prijedor, kroz 
saradnju sa Sund komunom i 
Ministarstvom inostranih poslova 
Norveške uz čiju pomoć je izgrađen  bunar 
u Brezičanima, a kojim je riješen problem 
vodosnabdijevanja prigradskog dijela naše 
opštine. 
-Razgovarali  smo o tome da i ove posjete 
ambasadora  evropskih zemljama 
doprinose pozitivnoj klimi  koja se stvara i 
koja doprinosi razvoju i na svim drugim 
poljima. 
 kako se ekonomska kriza odrazila na 
Prijedor, s naglaskom da je ovo grad sa 
jasnom vizijom razvoja i da sa našim 
optimizmom smatramo da ćemo prevladati 
sve teškoće u kojima se nalazi  svjetska 
ekonomija, rekao je Pavić i dodao da u 
Prijedoru postoji jedna mala firma koju je 
napravio povratnik iz Norveške pa bi to 
mogao biti obrazac buduće saradnje i da se 
na toj zdravoj saradnji vrši zapošljavanje 
kapaciteta i kadrova.  
-Jedna norveška firma je kupila dio 
zemljišta na Svalama i ima projekciju 
gradnju stambenog naselja, što je još jedan 
pozitivan znak Norveške prema RS i BiH, 
rekao je Pavić. 
On je dodao da je ambasadoru uručio četiri 
projekta i to:smanjenje emisije štetnih 
gasova, mjerenje potrošnje toplotne 
energije i smanjenje upotrebne energije 
izolacijom, prečistač otpadnih voda i 
izgradnja kanalizacije u Gomjenici, 
Kozarcu i Omarskoj. 
Ambasador Norveške u BiH Jan Bratu i 
načelnik opštine Prijedor Marko Pavić su u 
nastavku ove posjete otvorili prostorije 
Nansen dijalog centra u Prijedoru koji će 
okupljati omladinu, predstavnike mjesnih 
zajednica i sve zainteresovane građane 
Prijedora i Sanskog Mosta  na 
implementaciji više različitih projekata 
vrijednih pola miliona koje će finansirati 
Vlada Norveške u naredne tri godine. 
 
26.11. Posjeta potpredsjednika RS 
            Enesa Suljkanovića 
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Potpredsjednik Republike Srpske  Enes 
Suljkanović najavio je da će Prijedor ući u 
projekat zapošljavanja koji finansira 
španska Vlada i kojim bi u BiH trebalo da 
bude zaposleno od 500 do 700 mladih ljudi 
sa srednjom stručnom spremom. 
-Očekujem da bi u Prijedoru trebalo da 
bude zaposleno 40 do 50 ljudi, a osim 
Prijedora, u RS su u projektu Doboj, Pale, 
Trebinje, Banjaluka i Bijeljina. Projekat je 
već započet i biće intenziviran, rekao je 
Suljkanović novinarima u Prijedoru nakon 
sastanka sa načelnikom opštine Prijedor. 
On je obećao da će, posredstvom 
ministarstava i stranke kojoj pripada 
angažovati sredstva za Prijedor budući da 
su mnoge kuće obnovljene, a prazne i da 
povratak mora pratiti održivost. 
-Posjetiću i srpska naselja u Federaciji 
BiH. U nekima je još i gora situacija nego 
ovdje. Ima ljudi koji su u 21. vijeku bez 
struje, dodao je Suljkanović. 
 

 
Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić 
izjavio je da je zajedno sa Suljkanovićem 
konstatovao da je politička i bezbjednosna 
situacija u Prijedoru veoma povoljna i da 
pruža garancije i svima koji žive ovdje i 
onima koji žele ulagati u ovaj grad. 
-Nezaposlenost je najveći problem kojim 
se moramo baviti svi - od opštine do 
države. Prijedor je opština sa najvećim 
brojem povratnika, ali i sa oko 20 000 
raseljenih lica koji su obaveza samo 
lokalne zajednice, podsjetio je Pavić. 
On je naglasio da je od potpredsjednika RS 
zatražio da i sa svoje pozicije i preko 
stranke kojoj pripada učini sve da Prijedor 

bude prioritet kada je riječ o zbrinjavanju 
povratnika. 
 
18.11. Usvojen rebalans budžeta 
 
Odbornici Skupštine opštine Prijedor 
usvojili su  odluku o rebalansu budžeta za 
2010. godinu u ukupnom  iznosu od 
34.360,486 KM što gotovo četiri  miliona 
KM  više u odnosu na ovogodišnji  usvojen 
budžet od 30.707,089 KM. 
Načelnik Odjeljenja za finansije Biljana 
Malbašić je   istakla   da , iako na prvi 
pogled izgleda da je u pitanju povećanje, 
rebalansirani budžet je u principu isti kada 
su u pitanju izvorni prihodi u pitanju. 
-Povećan je samo u iznosu od dva miliona 
KM kreditnih zaduženja koje je upravo ova 
skupština odobrila za infrastrukturne 
projekte, a koji nisu bili planirani 
budžetom za 2010. godinu i prenosu 
suficita u iznosu od oko 1,8 miliona KM 
koji je utvrđen po završnom računu za 
2009.godinu, kazala je Malbašićeva. 
 

 
 
Ona je dodala i da su dobijeni određeni 
grantovi za saniranja šteta od poplava i od 
federalnih ministarstava koji se odnose na 
kanalizaciju u izbjegličkim naseljima. 
-Sve smo to morali uvrstiti u budžet što je i 
bio razlog za njegov rebalans kako bismo 
izvršili i verifikovali preraspodjelu unutar 
budžetskih jedinica, rekla je Malbašićeva 
dodajući da  je budžet kada su u pitanju 
izvorni prihodi  rebalansirani za svega 180 
000 KM. 
Ona je potvrdila da punjenje opštisnke 
kase teče po planu i da se nada da će do 
kraja godine biti izvršen u iznosu kako je i 
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planiran, budući da  izvršenje za deset 
mjeseci iznosi oko 95 odsto. 
Malbašićeva je potvrdila i da će usvojeni 
rebalansirani budžet biti dobra osnova za 
donošenje budžeta za 2011.godinu što se 
može očekivati na slijedećoj sjednici 
Skupštine opštine Prijedor polovinom 
decembra. 
Na juče održanom 21.skupštinskom 
zasjedanju odbornici su donijeli i 
izmjenjenu  i dopunjenu Odluku o 
toplovodnoj mreži, o dopunskim pravima 
ratnih vojnih invalida i porodica poginulih 
boraca, te izvještaje o radu Fondacije za 
razvoj „Prijedor“, o poplavama na 
području opštine tokom 2010.godine, o 
jesenjoj sjetvi, o poboljšanju vaspitno-
obrazovnog procesa, o radu sportskih 
klubova i organizacija i zdravstvenoj zaštiti  
djece.  
 
Prijedor zaslužuje veću podršku 
 
 Prijedor kao potencijalni regionalni centar 
zaslužuje više, rekao je načelnik opštine 
Prijedor Marko Pavić na skupu privrednika 
i bankara koji je u ovom gradu 
organizovala ovdašnja kancelarija 
Područne privredne komore Banjaluka, te 
da nije zadovoljan dosadašnjim 
plasmanom, raspodjelom i ukupnim 
iznosom kredita Investiciono-razvojne 
banke  Republike Srpske u ovoj opštini. 
On je podsjetio da je u dugoročnoj 
strategiji razvoja opštine Prijedor i to da se 
ovdje napravi regionalni centar za šest 
opština koje geografski gravitiraju 
Prijedoru. 
-Države se povezuju politički, a privrede 
regionalno i bez regionalnog povezivanja 
nema ni razvoja privrede ni izlaska na 
strana tržišta. Treba ojačati regiju, povezati 
se s drugim regijama i tako rješavati svoj 
najveći problem nezaposlenost, kazao je 
Pavić. 
Predsjednik Područne privredne komore 
Banjaluka Nikola Tolimir rekao je da u 
plasmanu kredita IRB-a RS nema nikakve 
diskriminacije već je uvijek u pitanju 
kvalitet kandidovanih projekata. 

On je dodao da je kancelarija komore u 
Prijedoru otvorena da bi se pomoglo 
ovdašnjim privrednicima, naglašavajući 
dobru saradnju sa opštinom.  
On je pozvao privrednike da učestvuju u 
donošenju ekonomske politike koju radi 
Vlada RS, ističući da je 250 miliona 
maraka povoljnih kredita na raspolaganju 
privredi za oživljavanje. 
Izvršni direktor Sektora za plasmane IRB 
RS Nikola Vranješ naglasio je da su krediti 
ove banke najpovoljniji na tržištu RS i sa 
aspekta kamate i sa aspekta roka otplate. 
-IRB RS finasira kredite za preduzetnike i 
preduzeća, za poljoprivredu,za početne 
poslovne aktivnosti, mikrobiznis u 
poljoprivredi i za jedinice lokalne 
samouprave, kao i emisiju hartija od 
vrijednosti, naveo je Vranješ.   
On je dodao da je jedinice lokalne 
samouprave u ovoj godni predviđeno 40 
miliona maraka, a za privredu 120 miliona 
maraka namijenjenih za poboljšanje tekuće 
likvidnosti i pokretanje novih investiconih 
ciklusa.  
 
Još jedno priznanje za Glavnu ulicu 
 
Autorskom timu Malina i Saša Čvoro iz 
Banjaluke  dodijeljene su dvije 
međunarodne graditeljske nagrade  
CEMEX u meksičkom gradu Montereju  
za arhitektonsko rješenje ˝Rekonstrukcija i 
uređenje ulice Kralja Petra I Oslobodioca u 
Prijedoru˝. Riječ je o prvom mjestu u 
kategoriji „pristupačnost“ i treću u 
kategoriji „ infrastrukturne građevine“ 
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-Riječ je nagradama koje su  nam svakako 
još jedna potvrda da smo na najkvalitetniji 
način ponudili građanima prostorni okvir 
za ponovni život nekada zapuštenog 
gradskog jezgra Prijedora. Zaustavljena je 
tendencija odumiranja dragocjenog 
gradskog centra, a efekti aktiviranja ove 
najatraktivnije zone grada već su jasno 
čitljivi u prostoru,kazala je Malina Čvoro. 
Na takmičenje u Meksiku  u konkurenciji 
sa još stotinjak projekata iz cijelog svijeta ,  
plasirali su se  nakon što su  na 
’’Cemeksovom’’ takmičenju za BiH  koje  
je održano 27. jula u Sarajevu proglašeni  
za pobjednike u kategoriji stambene 
građevine. 
Nagrada  CEMEX je ustanovljena prije 19 
godina u cilju prepoznavanja 
najkvalitetnijih radova na području 
graditeljstva sjevernog Meksika, matične 
zemlje kompanije  CEMEX, koja  je od 
2006. godine  prisutna i na području BiH.  
Projekat glavne prijedorske ulice, u čiju 
rekonstrukciju je uloženo više miliona 
KM, radio je tim arhitekata iz Prijedora, 
Malina i Saša Čvoro i Jelena i Veljko 
Hrgar.Ovo nije prvo priznanje koje je ovaj 
mladi tim stručnjaka dobio za ovaj 
projekat. Na prvom salonu arhitekture i 
urbanizma Republike Srpske koji je održan  
u novembru 2008.godine u Banja Luci  
osvojili su prvu nagradu u kategoriji 
urbanizma za rekonstrukciju i uređenje 
ulice Kralja Petra Oslobodioca u Prijedoru 
i to za uspješnu likovnu i ambijentalnu 
sintezu tretmana javnih prostora i 
arhitekture.  
 
Održan Salon turizma  
 
U cilju promocije turističkih potencijala 
Kozare i Potkozarja  Hotel „ Prijedor“ je 
uz podršku Turističke organizacije opštine 
Prijedor organizovao „ Salon turizma 
2010“ .Direktor hotela Željko Ivošević , 
koji je otvorio ovu manifestaciju je 
potvrdio  da je ovo prvi da se na ovaj  
način predstavlja turistička ponuda  ove 
regije. 

-Na poziv za promociju potencijala Kozare 
odazvali su se predstavnici turističkih 
organizacije Banja Luke, Kozarske Dubice 
i Prijedora, kao i tridesetak turističkih 
agencija koji će pored predstavnika 
Privredne komore regije Banja Luka i 
resornog ministarstva učestvovati i u radu 
seminara pod nazivom „ Razvoj 
receptivnog turizma“, kazao je Ivošević. 
Direktor Turističke organizacije opštine 
Prijedor Amira Ganić  je istakla da je 
Prijedor postao prepoznatljiva turistička 
destinacija. 
-U prilog tome govori i podatak da će ove 
godine upravo na Kozari biti zvanično 
otvorena zimska turistička sezona 17. 
decembra, kazala je Ganićeva. 
Direktor Nacionalnog parka Kozara 
Dragan Romčević je istakao da pored ski 
liftova kojima upravlja Planinarsko  
društvo „ LJubijski rudar“ i Hotela „ 
Monument“  ovaj Nacionalni park ima  šta 
da pondiu turistima tokom cijele godine. 
-Tu su mnogobrojne uređene pješačke 
staze i odmorišta sa klupama i 
nastrešnicama, tako da Kozara može biti 
interesantna za razne vidove turizma 
tokom  cijele  godine, rekao je Romčević 
dodajući da je ove godine zabilježena 
posjeta od oko 70 000 turista što je 
približno prošlogodišnjoj posjeti  turista. 
Po prvi  put na promociji turizma Kozare , 
pojavili su se i predstavnici Aero-kluba „ 
Prijedor“. Instruktor jedriličarstva Milan 
Marković je potvrdio da i ovaj klub ima 
bogatu ponudu za namjenski turizam. 
-Riječ je o letenju avionom i razgledanju 
grada iz vazduha, ali i školi jedriličastva 
koja u posljednje vrijeme privlači pažnju 
Prijedorčana i njihovih gostiju, kazao je 
Marković. 
 
Promocija priznanja MUP-a opštini 
Prijedor 
 
U Administrativnoj službi opštine Prijedor  
promovisano je  priznanje Srebrni znak 
MUP-a Republike Srpske koje je ovoj 
opštini dodijeljeno povodom krsne slave 
policije Aranđelovdana. Zamjenik 
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načelnika opštine Milenko Đaković je 
istakao da je opština Prijedor priznanje 
osvojila  na osnovu uspješne saradnje sa 
policijom. 
-Opšti ambijent sigurnosti građana  koji je 
ocijenjen kao  jedan od najsigurnijih u 
Republici Srpskoj, potom  Forum za 
bezbjednost građana kao jedan od 
najuspješnijih te angažovanje opštine 
Prijedor na adaptaciji šalter sale u Stanici 
javne bezbjednosti Prijedor samo su neke 
od odrednica koje su doproinijele da 
Prijedor pored Novog Sarajeva i Novog 
Grada dobije ovo laskavo priznanje, rekao 
je Đaković. 
On je dodao i da dobijeno prizannje 
obavezuje da se ostvareni nivo 
bezbjednosti ljudi i imovine održi i 
ubuduće te da se i dalje radi na suzbijanju 
svih negativnih društvenih pojava zajedno 
sa pripadnicima policije Republike Srpske. 
 
Dobra posjećenost u bioskopu 
 
Direktor ovog centra Safira Karahodžić je  
istakla da je zadovoljna kako su posjećene 
filmske projekcije  jer je od ljetos  kada je 
pušten u rad renoviran i adaptiran objekat 
Bioskopa „ Kozara“  projekcije na velikom 
platnu gledao 7361  posjetilac. 
-U prosjeku to je oko 63 gledalaca po danu 
pto uopšte nije loš prosjek ako se zna da se 
ljudi najčešće odlučuju za varijantu 
porodičnog gledanja filmova u kućnom 
ambijentu, kao i da su se mnogi odvikli od 
odlaska u bioskop koji u Prijedoru nije  
radio čitavu deceniju, kazala je 
Karahodžićeva. 
Ona je dodala da je u ovom periodu 
organizovane i školske predstave  koje je 
pogledao 2721 učenik  što je u prosjeku 
oko 59 učenika po danu. 
-Najveća posjećenost je bila u avgust kada 
je bioskop posjetilo 1897 Prijedorčana, ali 
se nadamo da će sa hladnijim danima 
psoejta biti sve veća, rekla je 
Karahodžićeva. 
Ona je istakla da je pored renoviranja 
prostora, reparirana i postojeća oprema 

tako da se za sve projekcije garantuje 
kvalitet prikazivanja filmova. 
Na repertoaru Biskopa „ Kozara“ do sada 
su se našli i veći filmski hitovi kao što je „ 
Sumrak“ , „Salt““Matorani“ „Pisma Juliji“ 
i  drugi, a već za decembar najavljena je 
premijera  domaćeg filma „32 decembar“ 
uz prisustvo glumaca , kao i film „ Žena sa 
slomljenim nosem“. 
Bioskop „ Kozara“ nekada  „ Radnik“ 
smješten je u centru grada,za posjetioce je 
otvoren početkom, a u   njegovo 
renoviranje  opština Prijedor je uložila oko 
pola miliona KM.Biskop ima 161 mjesto,a 
cijena ulaznica za sve projekcije 3 KM, 
dok je za grupne posjete školaraca cijena 
karte 2 KM. 
 
Nagrade za Pozorište Prijedor 
 
Nagrade koje su glumci Pozorišta Prijedor 
Radenko Bilbija i Sabina Halilović dobili 
na 27. pozorišnih susreta u Brčkom 
najznačajnija su i najveća glumačka 
priznanja u istoriji ove kuće, izjavio je 
direktor Pozorišta Prijedor Zoran Baroš. 
-Ovo je podsticaj za nastavak ovako 
kvalitetnog rada, ali i velika obaveza i 
visoko postavljena ljestvica što ćemo 
pokušati opravdati i u narednim sezonama, 
rekao je Baroš na konferenciji za novinare 
u Prijedoru.  
Pozorište Prijedor je na Susretima u 
Brškom igralo "Grobnicu za Borisa 
Davidoviča" po tekstu Danila Kiša i u 
režiji Gradimira Gojera. 
 Po ocjeni žirija publike, Radenko Bilbija 
je za ulogu isljednika Fedjukina ostvario 
najbolju mušku ulogu u konkurenciji pet 
predstava iz BiH, dok je po ocjeni stručnog 
žirija Sabina Halilović proglašena 
najboljom mladom glumicom za ulogu 
Zinaide Mihajlovne Majsner. 
Glumica Sabina Halilović rekla je da je tek 
počela svoj radni odnos u Pozorištu 
Prijedor. 
-Nemam veliku ulogu. Nagradu nisam 
očekivala pa mi je time još draža i 
značajnija. Drago mi je da sam na početku 
karijere opravdala povjerenje ove kuće, 
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svojih kolega i režisera koji mi je dao 
ulogu, kazala je Halilovićeva.  
Glumac Radenko Bilbija rekao je da srećan 
što je dočekao da se Pozorište Prijedor 
pojavi na ovakvom festivalu i dostojno se 
predstavi.  
-Hvala žiriju publike i svima koji misle da 
žiri nije pogriješio. Ovo je jedan zvjezdani 
trenutak Pozorišta Prijedor, ne samo 
nagrade već što smo se uopšte pojavili u 
takvoj konkurenciji, kazao je Bilbija. 
Predstava "Grobnica za Borisa 
Davidoviča" prijedorskog pozorišta jedna 
je od najnagrađivanijih predstava u ovoj 
godini u BiH. Samo na Festivalu pozorišta 
BiH u Jajcu proglašena je najboljom 
predstavom, dobila je nagradu za režiju, 
scenografiju, kostimografiju, muziku, a 
jendu od glumačkih nagrada odnijela 
gostujuća glumica Narodnog pozorišta RS 
LJiljana Čekić. 
Susreti pozorišta BiH u Brčkom ove 
godine održani su od 18. do 26. novembra. 
Po svojoj koncepciji njeguju repertoar 
domaćeg dramskog pisca koji stvara na 
nekom od tri ravnopravna jezika u BiH. 
Osim pet predstava iz BiH, ove godine u 
zvaničnoj konkurenciji učestvovala su 
pozorišta "Egzit" i "Kerempuh" iz Zagreba 
i Jugoslovensko dramsko pozorište iz 
Beograda. 
Stručni žiri činili su dramski umjetnici iz 
Beograda i Sarajeva Ivan Bekjarev i 
Mirsad Tuka, te teatrolog i pozorišni 
kritičar iz Osijeka Mani Gotovac. 
 
5.11.Arsen Dedić gostovao u Prijedoru 
 
U izložbenom prostoru Galerije`96 
gostovao je  poznati kantautor, pjesnik i 
muzičar Arsen Dedić koji je nastupajući sa 
svojim sinom Matijom, Prijedorčanima 
pripremio nezaboravan umjetnički  
doživljaj.Prostor u Galeriji, kao i ispred nje 
bio je pretijesan da primi  sve one koji su 
željeli da čuju nostalgične stihove 
kompozicija kao što su „ Ono sve što znaš 
o meni“, „ Tvoje nježne godine“, „ Otkako 
te ne volim“, „ Moderato kantabile“ i 
mnoge druge. 

 

 
 
-Imam mnogo više ponuda nego što na njih 
želim da odgovorim, gostovanja mi sve 
teže padaju. Pravo da vam kažem ja vrlo 
rijetko odlazim bilo gdje. Meni se više  to 
ne da , rekao je Arsen Dedić novinarima 
nakon koncerta. 
Dodao je da je iznenađen ljepotom grada i 
znalačkom publikom koja ga je veoma 
toplo primila. 
Direktor Galerije Tihomiri Ilijašević  je 
izrazio zadovoljstvo što su Prijedorčani 
prepoznali pravog umjetnika i što su u tako 
velikom broju došli na ovaj njegov nastup. 
 

 
 
Arsen Dedić je uz pomoć svog sina Matije  
tokom ove večeri predstavio samo dio svog 
značajnog kantautorskog opusa,a li i kao 
akademski slikar i pjesnik za šta je pobrao 
dugotrajne aplauze prisutne publike svih 
generacija. 
 
 
____________________________      
Izdavač: Opština Prijedor  


